2017年12月6日的立法會會議 涂謹申議員根據《中華人民共和國香港特別行政區基本法》 第七十三條第(五)項及第七十三條第(十)項 動議的議案

議案措辭

本會根據《中華人民共和國香港特別行政區基本法》第七十三條第(五)項及第七十三條第(十)項,傳召運輸及房屋局局長及海事處處長於 2018 年 1 月 24 日到立法會席前,就調查南丫島附近撞船事故,接受立法會議員的質詢,並出示運輸及房屋局完成的內部調查報告,以及作證和提供證據。

Motion under Articles 73(5) and 73(10) of the Basic Law of the Hong Kong Special Administrative Region of the People's Republic of China to be moved by Hon James TO at the Council meeting of 6 December 2017

Wording of the Motion

That, pursuant to Articles 73(5) and 73(10) of the Basic Law of the Hong Kong Special Administrative Region of the People's Republic of China, this Council summons the Secretary for Transport and Housing and the Director of Marine to attend before the Council on 24 January 2018 to answer questions from Members of the Council, to produce the internal investigation report conducted by the Transport and Housing Bureau, and to testify or give evidence in relation to the investigation of the Vessel Collision Incident near Lamma Island.